
 
 

 

Granulietonderzoek ook voor Kraaijbergse Plassen bij Cuijck 

Statenvragen PvdA  28 oktober 2020 

 

In maart dit jaar stelde de PvdA vragen over de granuliet stort in Brabant. In het bijzonder noemden 

wij de stort van granuliet in de Kraaijbergse Plassen bij Cuijk. We vroegen gedeputeerde om te 

zorgen dat deze stort ook mee wordt genomen in het landelijke onderzoek van het Rijk. 

Gedeputeerde ging dit onder de aandacht brengen bij het Rijk, zodat het mee kon worden genomen 

in het landelijke onderzoek. 

 

Deze week lezen we in de Gelderlander dat weinig aandacht is voor de stort van granuliet in de 

Kraaijbergse Plassen bij Cuijk. Gezien de antwoorden op onze vragen in maart van dit jaar hierover, 

hebben wij de volgende vragen: 

 

1. Is door gedeputeerde aandacht gevraagd bij het Rijk, dan wel Rijkswaterstaat, voor de stort 

van granuliet in de Kraaijbergse Plassen bij Cuijk. Zo ja, wat was de reactie? Zo nee, waarom 

niet? 

2. En is bij het Rijk, dan wel Rijkswaterstaat, daarbij verzocht om bij het landelijke onderzoek 

naar granuliet stort in plassen ook de stort hiervan in de Kraaijbergse Plassen mee te nemen. 

Zo ja, wat was de reactie? Zo nee, waarom niet? 

3. Mocht onverhoopt bovenstaande niet zijn uitgevoerd door gedeputeerde, is gedeputeerde 

alsnog bereid om hier zo spoedig mogelijk actie op te ondernemen zodat in ieder geval ook 

onderzoek wordt gedaan naar de gevolgen van granulietstort op de natuur, de waterwinning, 

de bodem en de gezondheid van zwemmers in de Kraaijbergse plassen. 

 

We kijken uit naar een spoedig antwoord op onze vragen. 

 

Edith van Dijk 

Statenlid PvdA 

 

 


